

Declaration of conformity

Konformitäts-Erklärung

We, CYCLE PARTS GmbH, Grosse Ahlmuehle 33, D-76865 Rohrbach declare under our responsibility that the products VDO wireless cycle computers CYTEC C05+/C10+/C15+/MC1.0+ all of which include VDO WTM are compliant with the essential requirements and other relevant requirements of the R&TTE Directive (1999/5/EC) The products are compliant with following standards Safety : EN60950:2000; EMC: EN301.489:2000 part 1&3 ; radio: I-ETS 300.330:1994

**GB**

Signature  (H.-J. Noenen)

**CE 0682**

This equipment may be used in  
all EC-Countries, N, CH

Wir, CYCLE PARTS GmbH, Grosse Ahlmuehle 33, D-76865 Rohrbach erklären, dass die VDO Fahrradcomputer mit Funkübertragung CYTEC C05+/C10+/C15+/MC 1.0+ (alle inkl. VDO WTM) bei bestimmungsgemäßer Verwendung den grundlegenden Anforderungen gemäß Artikel 3 der R&TTE-Richtlinie 1999/5/EG entsprechen und dass die folgenden Normen angewendet wurden. Sicherheit: EN60950:2000; EMV EN301.489:2000 part 1&3; Funkfrequenz: I-ETS 300.330:1994

**D**

Unterschrift  H.-J. Noenen)

**CE 0682**

Dieses Produkt kann verwendet werden in:  
alle EU-Staaten, N, CH